
   Protokół Nr LI/21 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 20 grudnia 2021 roku 
 
 
Otwarcie obrad – 8.38 

Zamknięcie obrad – 8.55 

 
Ad. 1 

Obrady LI sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 
uczestniczące w sesji oraz poinformował, że na podstawie art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 
2 marca 2020 roku o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywoływanych 
nimi sytuacji kryzysowych powiedzenie odbywa się w trybie zdalnym, poprzez 
wideokonferencję w aplikacji Skype. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne -  
w sesji uczestniczy 14 radnych. 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że dzisiejsza sesja zwołana została zgodnie z zasadami 

określonymi w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 20 grudnia 2021 r.: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania z zakresu 

lokalnego transportu zbiorowego      – DRUK NR 1 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej 

w Radkowie i nadania jej statutu      – DRUK NR 2 

6. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 
przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

Ad. 5 

DRUK NR 1 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji 
zadania z zakresu lokalnego transportu zbiorowego 



Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Burmistrz – wyjaśnił, że podjęcie uchwały jest inicjatywą Gminy Duszniki Zdrój. Stwierdził, że 

w sprawie problemu transportu do Karłowa Gmina co roku organizuje kursy, a w 

międzyczasie były przeprowadzane badania dotyczące współpracy z producentami 

samochodów hybrydowych i elektrycznych na odcinku Radków-Karłów i Gmina nie otrzymała 

zapewnienia, że samochody, które dzisiaj są do dyspozycji są przystosowane do 

pokonywania na tak krótkim odcinku tak dużej różnicy wzniesień, co nie oznacza, że nie 

będzie to możliwe w najbliższym czasie, ponieważ wybudowano stację ładowania pojazdów 

elektrycznych w Karłowie oraz odbudowano przystanek autobusowy. Burmistrz zaznaczył, że 

inicjatywa Dusznik ma sens i byłaby pierwszym krokiem na odcinku Duszniki-Karłów wraz z 

obsługą turystów z naszej gminy i okolic oraz zapewnił, że Gmina Radków będzie nadal o 

transport zabiegać, przygotowuje nową wersję umowy współpracy dla kursu niewielkiego 

pojazdu z przyczepą rowerową, jak w bieżącym roku, aby zapewnić dojazd do Karłowa w 

okresie od maja do września. Poinformował również, że będzie się to łączyło z poniesieniem 

stosownej dopłaty, a ile wyniesie za miniony rok poinformuje na najbliższej sesji. Podkreślił, 

że inicjatywa Burmistrza Dusznik jest słuszna i jeżeli ma opinię, że na odcinku Duszniki-

Karłów jest możliwe funkcjonowanie takich przewozów, należy inicjatywę poprzeć. 

Przewodniczący RM – ponownie zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania 

odnośnie projektu uchwały DRUK NR 1. 

J. Gorczycki – zapytał, czy byłaby możliwość uruchomienia podobnego połączenia w zimie 

do Łężyc, gdzie jest wyciąg narciarski, i z którego mogliby korzystać chętni do uprawiania 

sportów zimowych. 

Burmistrz – odpowiedział, że zgadza się radnym, ale jak wcześniej już mówił, były 

przeprowadzane badania w tym zakresie, również w Dusznikach, i na tą chwilę samochody 

elektryczne sprawdzają się na terenach wypłaszczonych lub o niewielkich przewyższeniach 

na długich odcinkach, a kolejnym problemem jest fakt, że obecne samochody elektryczne nie 

są jeszcze odpowiednio przystosowane do warunków zimowych i nawet mercedes odmówił 

testowania busów na trasie Radków-Karłów. Burmistrz ponownie zgodził się, że transport 

jest potrzebny o każdej porze roku, lecz potrzebny jest do jego realizacji odpowiedni sprzęt, 

ale możliwe, że jeśli pomysł Dusznik sprawdzi się w Gminie Radków początkowo w okresie 

letnim, a w Dusznikach również w sezonie zimowym, okaże się, że producenci zechcą 

zainwestować w rozwój sprzętu i umożliwi to uruchomienie transportu także z Radkowa do 

Karłowa, w okolice Łężyc oraz do Kudowy, ale na razie nasz gmina jest partnerem, który nie 

uczestniczy w projekcie kosztowo, udostępnia tylko stację ładowania pojazdów oraz 

przystanek autobusowy, ale bez naszego poparcia projekt nie mógłby zostać zamknięty. 

Burmistrz podsumował, że w tej chwili nie ma jeszcze możliwości na zatrudnienie firmy lub 

zakup sprzętu, który spełni warunki na terenie PNGS szczególnie w okresie zimowym.  

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 



Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miejskiej 
w Radkowie i nadania jej statutu 

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Burmistrz – poprosił Panią Joannę Rakowską - Sekretarza Gminy o omówienie szczegółów 

projektu uchwały. 

J. Rakowska – wyjaśniła, że potrzeba pojęcia uchwały wynika ze zmiany przepisów ustawy o 

samorządzie gminnym, zgodnie z którą rady gmin zostały zobligowane do dostosowania 

statutów młodzieżowych rad do nowych przepisów w terminie do 23 grudnia br. W statucie 

Młodzieżowej Rady Miejskiej w Radkowie główne zmiany dotyczą zadań młodzieżowej rady, 

dodano zapisy regulujące zasady zwrotu kosztów dojazdu młodzieżowym radnym, dodano 

instytucję Opiekuna młodzieżowych radnych, określono zadania oraz wymagania jakie 

Opiekunowie powinni spełniać. Zlikwidowano również funkcję Prezydium, a zadania 

Prezydium przepisano Przewodniczącemu młodzieżowej rady. Dodatkowo wprowadzono 

zmianę niedotyczącą statutu, która wyniknęła z wniosku złożonego przez Komisję Oświaty i 

która dotyczy wydłużenia trwania obecnej kadencji młodzieżowej rady do 30 czerwca 2022 

r., z uwagi na sytuację i ograniczenia spowodowane pandemią.  

Przewodniczący RM – ponownie zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania 

odnośnie projektu uchwały DRUK NR 2. 

Nikt nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:    za - 14     przeciw - 0      wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

Ad. 6 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LI nadzwyczajną sesję Rady 
Miejskiej w Radkowie. 

 
 Protokołowała:                   Przewodniczący RM w Radkowie   

 

 Justyna Ożóg                              Aleksander Mielniczuk 


